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Afdeling Afd. 18 – Lindeparken 

Mødested/-dato 5. oktober 2020  

Referent Kirsten S. 

Mødedeltagere Kirsten N., Lisbeth L., Anna P. 
Kent deltog ikke i mødet, 
afbud fra Paw 

 

 
 

 Dagsorden Referat 

1. Godkendelse af dagsorden samt 
referat fra bestyrelsesmøde den 
7.9.2020  
 

Nyt pkt. til dagsorden – pkt. 5 Der køres for stærkt på 
vejen ved p-pladserne. 
Dagsorden godkendt. 
Referat godkendt og underskrevet. 
 

2. Orientering 
 

Der kommer storcontainer i uge 42 – den er bestilt og 
der er kommet sedler rundt. 
Indkøbsvogne: der er så mange igen, at de skal fjernes. 
Så må vi se, hvad det kommer til at koste. 
Vinduer: vi har fået besked om, at vinduerne bliver gået 
efter her i oktober. Der er afsat 3 arbejdsdage til 
arbejdet. Kontoret har sendt mail/ brev ud til alle 
beboerne. 
Kabel-tv Yousee: der har været en tvist mellem Yousee 
og boligforeningen. Der har været afmærkninger af 
lejlighederne på kabelboksene, der er forsvundet. 
Tvisten har stået på længe. Det har betydet, at Yousee 
ikke har villet/kunnet? ændre på beboernes tv-pakker. 
Folkene fra driftskontoret har selv ordnet det i samtlige 
opgange. Så tvisten er derfor blevet endeligt afsluttet. 
Evt. hængepartier om ændring af tv-pakker vil nu 
formentlig blive fuldført. 
 

3. Privat droneflyvning i 
boligområdet 
 

Pkt. skyldes, at der er en beboerhenvendelse om at få 
stoppet droneflyvninger mellem blokkene. Det viser sig, 
at det formentlig er nogle store børn, som er bosiddende 
i AAB. Der er regler for flyvning med droner i bymæssig 
bebyggelse. 
Vi ved ikke lige, hvad vi skal gøre ved det, da det ikke 
umiddelbart er nogen, vi kender, der flyver med 
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dronerne. 
Enighed om, at KN tager kontakt til beboeren og får 
problemet uddybet noget nærmere. 
 

4. Renovering af gårde 
 

KN har været i gang med at sammenfatte noget af det, vi 
har drøftet indtil nu. 
KN har fået henvendelse fra beboer, som godt kunne 
tænke sig, at vi fik borde/bænke, som var lidt mere 
afsondret, hvis man f.eks. har familiekomsammen. Det 
harmonerer så ikke lige med det, vi har bestemt, at vi 
kun vil have noget, der er fælles for opgangen. 
Der er altså nogen, der også vil noget andet – skal vi 
prøve at tænke det ind i det fremtidige? 
Enige om, at vi som udgangspunkt skal prøve at 
prioritere begge dele. 
Der er også ønske om overdækket tørreplads. Samtidig 
er der også ønske om, at den er så stor, at der også er 
plads til barnevogne. 
Kan vi f.eks. have mindre plads til tøjtørring?  
Det tror vi godt, vi kan. 
Kent N. har ytret ønske om at få ændret hældningen på 
vores udvendige kældernedgange, da de er ret stejle at 
trække barnevogne/cykler mm op af. Det vil formentlig 
blive et rigtig dyrt projekt. Det synes vi, vi skal tage højde 
for i det kommende gårdprojekt, så det evt. på et 
tidspunkt kan lade sig gøre. 
VI skal også huske at tage hensyn til, at afstand til 
gelænder og sandkasse pt er for snæver – det skal der 
også tages højde for, så der er godt med plads. 
Vi tror, at der er cykel-p-pladser nok. 
I forhold til inspirationstur finder vi det nok selv, men det 
skal ikke afholde os fra at tage på en tur. Efter de værste 
vintermåneder kontakter KN driftskontoret for, hvor vi 
evt. kunne tage hen og kigge. 
 

5. Der køres for stærkt på vejen ved 
p-pladserne. 
 

Kent N. har gjort opmærksom på, at der køres for stærkt 
på vejen ved p-pladserne. 
Det har vi tidligere forsøgt at få gjort noget ved, både 
ved trafiktællinger og hastighedsmålinger. Der fik vi 
afslag fra kommunen på at lave nogle foranstaltninger. 
De har heller ikke villet sætte vores hastighed på 
brandvejen ned fra de 30 km i timen. 
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Pkt. drøftet og tages op igen på næste møde, da Kent 
ikke deltog i mødet.. 
 

6.  Eventuelt Ikke noget under eventuelt. 

 


